
Referat  bestyrelsesmøder 

Referat bestyrelsesmøde  Dato  
16. 11. 2023 

Deltagere fra bestyrelsen: 
 Lars Pilgaard, Hans Sørensen, 
Max Nielsen 

1. Skal vi have ladestandere til El-biler, der er mulighed for at søge tilskud. 
Vi diskuterede om vi skal søge tilskud. 2/3 af bestyrelsen var enig i at det er noget vi skal tage 
stilling til. Muligheden for tilskud undersøges.  HS 
 

2. Den lille Gildesal på Langengevej til ca. 30 pers. Er til rådighed for os i afd. 5 og prisen er 500 kr. 
for en weekend. 

3. Skal vi have samarbejde med andre bestyrelser? Vi overvejer, hvad vi vil. 
4. Lys på stierne, Hans sætter det i gang med genopladelige lygter, en udgift på under 1500 kr. HS 
5. Hvordan prioriterer vi udskiftning af hæk. Der er udtrykt ønske fra en beboer om at få udskiftet 

en hæk i berberis. Hækken fejler som sådan ikke noget, men den udgør fare hvis man (Børn) 
falder ind i hækken. Vi er usikre på hvordan det danner præcedens, hvis vi bruger ca. 20.000 kr. 
på én hæk. Vi går i tænkeboks. 

6. Når vi får nye porte i garagerne, hæves prisen med 50 kr. fra 200 kr. til 250 kr. 
7. EVT. 

 
 

 


